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Zápis 
ze zasedání zastupitelstva obce Strenice 

    konaného dne 30.9.2024    
 od 18.00 hodin v kanceláři obecního úřadu Strenice  

6. 
 

 
Přítomni: Milan Bláha, Josef Pospíšil, Bohumil Škornička, Michael Šisler, Kateřina Dostálová 
 
 
Hosté: viz prezenční listina 
 
 
Starosta obce zahájil zasedání zastupitelstva obce a zároveň přivítal všechny přítomné. Konstatoval, 
že jednání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Starosta obce se ustanovil zapisovatelem jednání. 
 
 
 
Program jednání:  
 
  
1. Zpráva o činnosti zastupitelstva od 5.8.2024 
2. Projednání opakované slovní stížnosti na provoz a údržbu Fotbal golfu 
3. Projednání žádosti o opatření vedoucí ke snížení rychlosti projíždějících vozidel v obci 
4. Projednání nedoplatku za topení TČ v pohostinství a bytě KD 
5. Projednání přiznané dotace z Fondu obnovy venkova na opravu místních komunikací a uzavření 

veřejnoprávní smlouvy na realizaci projektu 
6. Projednání žádosti o vymezení doby nočního klidu dne 7.10.2024 z důvodu konání svatební 

hostiny 
7. Vyhodnocení zveřejněného Záměru číslo 1/2024 bezúplatného převodu obecního pozemku p.č. 

59/2 a p.č. 367/5 
 8.   Ostatní záležitosti obce 
 9.   Diskuze, závěr  
 

V jednání bylo projednáno a odsouhlaseno usnesením: 

 
 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh programu jednání.                                                                             
Zastupitelé program jednání nedoplnili. 
Usnesení zastupitelstva obce číslo 35/24           
Program jednání schválen všemi hlasy.                                                                                                  
Hlasování:  pro: 5   proti: 0  Zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce projednalo návrh na ověřovatele zápisu pana Michaela Šislera a paní Kateřinu 
Dostálovou.                                                                                                                                          
Usnesení zastupitelstva obce číslo 36/24          
Zastupitelstvo obce odsouhlasilo za ověřovatele zápisu pana Michaela Šislera a paní Kateřinu 
Dostálovou.                                                                                                                                                                                                                                                                              
Hlasování:  pro: 5   proti: 0  Zdržel se: 0 
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ad 1.) Starosta obce informoval přítomné se Zprávou o činnosti Zastupitelstva od 5.8.2024 
      -   Dočištěna tlakovou metodou dešťová kanalizace od křižovatky u OÚ do potoka. Do   
          kanalizačních vpustí budou pořízeny nové čistící koše, které chybí. 
 Usnesení zastupitelstva obce číslo 37/24           
Zastupitelstvo obce odsouhlasilo předloženou zprávu o činnosti Zastupitelstva od minulého zasedání  
a jako takovou ji berou na vědomí. 
 
 

  ad 2.) Starosta obce seznámil přítomné občany s opakovanými stížnostmi na provoz a údržbu 
fotbal golfového areálu. Obecní úřad navštěvuje poslední dobou pravidelně stěžovatel ze sousedního 
katastru s opakovanými stížnostmi na časté sekání trávy a nadměrný hluk při slovních projevech 
hráčů fotbal golfu. Starosta ještě zmínil stěžovatelku, která zasílá sms zprávy se stejnými stížnostmi 
jak stěžovatel a zdůraznil, že se poptával ostatních majitelů nemovitostí, kteří přímo sousedí s fotbal 
golfovým areálem na jejich názor na provoz a údržbu s tím, že chápou sekání v areálu, jelikož je 
velikostně rozlehlý a tento rok byl srážkově bohatší. Někteří vlastníci sousedních nemovitostí a 
občané obce chválí a sami navštěvují fotbal golfový areál už od samotného vzniku s podporou 
myšlenky rozvoje sportu pro zdejší region, jelikož podobných areálů je v republice jen několik. 
Zasedání byli přítomni provozovatelé hřiště, kteří zodpovídali stěžovatelům na jejich kladené dotazy 
ohledně údržby hřiště, jednalo se hlavně opět o časté sekání trávy, při čemž bylo stěžovatelem 
řečeno, že provozovatel hřiště seká i v neděli, což bylo zásadně rozporováno. 
Provozovatel areálu vysvětlil své řádné fungování pod subjektem zájmového spolku s pořádáním 
několika fotbal golfových turnajů v roce, pořádáním příměstského tábora pro děti s náplní výuky fotbal 
golfu a jiných sportovních dovedností, což schvalují hlavně rodiče dětí, kteří tuto možnost využívají. 
Na základě stížnosti oznamovatele na činnost zájmového spolku byla tato záležitost prošetřena i 
Policií ČR, Okresní hygienou a bylo zjištěno, že spolek svou činností neporušuje žádné zákony, 
předpisy ani vyhlášky a hluk vycházející z tohoto areálu je v souladu s normami. 
Podmínkou stěžovatele trvá i nadále žádost o ukončení činnosti zájmového fotbal golfového spolku z  
důvodu vytváření nadměrného hluku a ničení místního ekosystému.  
  
 
ad 3.) Starosta obce seznámil přítomné s žádostí občanů obce o provedení opatření vedoucí ke 
snížení rychlosti projíždějících vozidel v obci. Jedná se hlavně o úsek příjezdu od počátku obce směr 
od Krnska k mostu u obecního domu č.p. 49. Přijíždějící vozidla zde opakovaně porušují maximální 
rychlost 50 km/h, v úseku jsou výjezdy ze soukromých pozemků a výjezd z komunikace autobusovou 
dopravou společností Martver, navíc je z důvodu havarijního stavu zúžen mostek u obecního domu č.p. 
49. Starosta připomněl, že již bylo opatření vedoucí k omezení 30 km/h řešeno v roce 2019 s kladným 
stanoviskem od policie, dále zaslána žádost na Magistrát města odbor dopravy, s opakovanou urgencí, 
bohužel bez odpovědi. Dále 27.11.2023 na Veřejném zasedání bylo zamítnuto od zastupitelů pořízení 
informačních radarů, z části přes dotaci z fondu obnovy venkova Středočeského kraje z důvodu vysoké 
ceny. Starosta obce se připojil k žádosti občanů o provedení opatření vedoucí ke snížení rychlosti 
projíždějících vozidel a navrhuje pořízení informativního radaru s ukazatelem SPZ projíždějících 
vozidel překračujících povolenou rychlost a zapisovačem hodnot. Zastupitelé souhlasí s předloženým 
návrhem, na příštím veřejném zasedání budou vyhodnoceny zaslané nabídky oslovených firem na 
pořízení a instalaci radaru.  
Usnesení zastupitelstva obce číslo 38/24   
Zastupitelstvo obce projednalo žádost občanů obce Strenice o provedení opatření vedoucí ke snížení 
rychlosti projíždějících vozidel a schvaluje pořízení informačního radaru  DR 400 RZ. 
Hlasování:           pro: 5              proti: 0              Zdržel se: 0 
 
 
ad 4.) Starosta obce seznámil přítomné s vyúčtováním otopu v pohostinství a bytě za rok 2023, který 
skončil nedoplatkem nájemce. Nájemce byl přítomen na zasedání zastupitelstva obce a přislíbil, že 
nedoplatek topení uhradí v plné výši. 
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ad 5.) Starosta obce seznámil přítomné občany s Rozhodnutím Zastupitelstva Středočeského 
kraje ve věci žádosti o poskytnutí dotace prostřednictvím veřejnoprávní smlouvy z Programu 2021 – 
2024 pro poskytování dotací na rozvoj obcí do 2000 obyvatel z rozpočtu Středočeského kraje Fondu 
obnovy venkova na akci ,,Oprava místních komunikací v k.ú. Strenice“ usnesením č. 018-04/2024/ZK 
schválilo poskytnutí dotace ve výši 169 702,- Kč. Pro další postup je potřebné schválení přijetí dotace  
a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci projektu. 
Usnesení zastupitelstva obce číslo 39/24 
Zastupitelstvo obce Strenice projednalo a schvaluje "Přijetí dotace ve výši 169 702,- Kč z rozpočtu 
Středočeského kraje z programu 2021 - 2024 pro poskytování dotace na rozvoj obcí do 2000 obyvatel 
ze Středočeského Fondu obnovy venkova v rámci Tematického zadání Veřejná infrastruktura a 
uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci projektu "Oprava místních 
komunikací v k.ú. Strenice", ev.č. projektu FRV/VEI/056794/2024 
Hlasování:                pro: 5                proti: 0              Zdržel se: 0 
 
               
ad 6.) Starosta obce seznámil přítomné s žádostí pana Karla Jeřábka o vymezení doby nočního 
klidu dne 7.10.2024 od 01.00 hodin do 06.00 hodin z důvodu konání svatební hostiny v 
sále kulturního domu Strenice. Začátek akce dne 6.10.2024 od 12.00 hodin do 7.10. 2024 do 01.00 
hodin.  
Usnesení zastupitelstva obce číslo 40/24 
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje vymezení doby nočního klidu dne 7.10.2024 od 01.00 
hodin do 06.00 hodin z důvodu konání svatební hostiny v sále kulturního domu Strenice. Začátek 
akce dne 6.10.2024 od 12.00 hodin do 7.10.2024 do 01.00 hodin.  
Hlasování:  pro: 5    proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
ad 7.) Zastupitelstvo obce Strenice projednalo vyhodnocení zveřejněného Záměru obce Strenice 
číslo 1/2024 bezúplatný převod pozemků p.č. 59/2 o výměře 6 m2 a p.č. 367/5 o výměře 2 m2 v k.ú. 
Strenice z vlastnictví obce do vlastnictví Středočeského kraje (pozemky jsou zastaveny mostem ev.č. 
27225a-1). 
Usnesení zastupitelstva obce číslo 41/24           
Zastupitelstvo obce Strenice schvaluje na základě zveřejněného Záměru obce Strenice číslo 1/2024 
bezúplatný převod pozemků p.č. 59/2 o výměře 6 m2 a p.č. 367/5 o výměře 2 m2 v k.ú. Strenice 
z vlastnictví obce do vlastnictví Středočeského kraje (pozemky jsou zastaveny mostem ev.č. 27225a-
1). 
Hlasování:  pro: 5    proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
ad 8.) Ostatní záležitosti obce 

a) Starosta obce seznámil přítomné občany s přijatými rozpočtovými opatřeními číslo 
8/2024 ze dne 31.8.2024 a 9/2024 ze dne 30.9.2024. 
  

 
ad 9.) Diskuze, závěr                                                                                                                                         
 Diskuse probíhala průběžně k jednotlivým bodům jednání. 
 
Zasedání zastupitelstva obce ukončeno v 19.45 hodin. 
 
Dne   10.10.2024 
 
 
Zapsal:  Milan Bláha      
 
Ověřili:            Kateřina Dostálová 
 
                       Michael Šisler 


